

# Referat FAU Førde Barneskule



<b>Dato/tid:</b>	27. oktober 2021																																										
<b>Deltakerar:</b>	<b>FAU:</b> Uthevet navn var tilstede																																										
	<table><thead><tr><th>Klasse</th><th>FAU-kontakt</th><th>Vara-FAU-kontakt</th></tr></thead><tbody><tr><td>1</td><td>Trygve Hermansen</td><td>Kjersti Øverlien</td></tr><tr><td>2A</td><td>Sandra Mikalsen</td><td>Silje Tolstadvøkk</td></tr><tr><td>2B</td><td>Iselin Stafsnes</td><td>Kjellrun Lavik</td></tr><tr><td>3A</td><td>Therese Kleiven</td><td>Siv Hatlem</td></tr><tr><td>3B</td><td>Dagfrid Vallestad</td><td>Kristine E. Horne</td></tr><tr><td>4A</td><td>Jan-Erik Hauge</td><td>Olav Berqvam</td></tr><tr><td>4B</td><td>Øyvind Korsøen</td><td>Hilde.therese.nordberg</td></tr><tr><td>5A</td><td>Marita Grønsberg Veberg</td><td>Megan Rose Molly Butcher</td></tr><tr><td>5B</td><td>Renate Kvalstad</td><td>Jill Rysjedal</td></tr><tr><td>6A</td><td>Kay Arne Kalstad</td><td></td></tr><tr><td>6B</td><td>Kristine E. Horne</td><td>Magne Westvik</td></tr><tr><td>7A</td><td>Solveig Skaar</td><td>Sissel Flåm</td></tr><tr><td>7B</td><td>Gunvor Solvik</td><td>Anne Østenstad</td></tr></tbody></table>	Klasse	FAU-kontakt	Vara-FAU-kontakt	1	Trygve Hermansen	Kjersti Øverlien	2A	Sandra Mikalsen	Silje Tolstadvøkk	2B	Iselin Stafsnes	Kjellrun Lavik	3A	Therese Kleiven	Siv Hatlem	3B	Dagfrid Vallestad	Kristine E. Horne	4A	Jan-Erik Hauge	Olav Berqvam	4B	Øyvind Korsøen	Hilde.therese.nordberg	5A	Marita Grønsberg Veberg	Megan Rose Molly Butcher	5B	Renate Kvalstad	Jill Rysjedal	6A	Kay Arne Kalstad		6B	Kristine E. Horne	Magne Westvik	7A	Solveig Skaar	Sissel Flåm	7B	Gunvor Solvik	Anne Østenstad
Klasse	FAU-kontakt	Vara-FAU-kontakt																																									
1	Trygve Hermansen	Kjersti Øverlien																																									
2A	Sandra Mikalsen	Silje Tolstadvøkk																																									
2B	Iselin Stafsnes	Kjellrun Lavik																																									
3A	Therese Kleiven	Siv Hatlem																																									
3B	Dagfrid Vallestad	Kristine E. Horne																																									
4A	Jan-Erik Hauge	Olav Berqvam																																									
4B	Øyvind Korsøen	Hilde.therese.nordberg																																									
5A	Marita Grønsberg Veberg	Megan Rose Molly Butcher																																									
5B	Renate Kvalstad	Jill Rysjedal																																									
6A	Kay Arne Kalstad																																										
6B	Kristine E. Horne	Magne Westvik																																									
7A	Solveig Skaar	Sissel Flåm																																									
7B	Gunvor Solvik	Anne Østenstad																																									
	<b>Skulen:</b> Therese Helland																																										

## Referat SMU Førde Barneskule



Nr	Sak	Oppfølging	Ansvar
1	<p>Saksliste</p> <p>1. Velkommen, opprop og presentasjon av nye medlemmer.</p>		
2	<p>Referat frå forrige møtet og gjennomgang av aksjonspunkter</p> <p>Referatet ligger på skolens nettsider <a href="http://FAU - Hovedportal (sunnfjord.kommune.no)">FAU - Hovedportal (sunnfjord.kommune.no)</a></p> <p>Det ble gitt en merknad på at det er riktigere å si at 50 % av overskuddet fra salget på 17. mai skal gå til vedlikehold på uteområdet.</p>		
3	Val av sekretær	Trygve H. (1. klasse) valgt	
4	<p>Info frå rektor</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Merking av klær, vanskelig å finne rett eier, viktig at alle følger opp dette.</li> <li>● Refleksaksjonen godt tiltak. Ønske om premie fra FAU</li> <li>● NRK Super, tar tak i tunge saker, hvordan skal dette håndteres i skolesammenheng. Barnevakten; har gode innspill til det som blir omtalt i ulike temaer.</li> <li>● Squid game blir sett i mange aldre og de ser at lek følger opp dette.</li> </ul> <p>Inkluderende fellesskap; elevrådet blir utfordret til å lage en definisjon som alle kan forstå.</p> <p>Tilbakemelding til rektor om at søknad om midler til uteområdet gjennom kommunen må meldes inn på nytt (vi har mange tiltak for de andre uteområdene).</p>	<p>Premie 1000 kroner til sosialt arrangement for klassen, vurdering av beløp til neste år, blir overført til klassekontakt.</p> <p>Rektor sender en Visma-melding om bekymringen knyttet til Squid game.</p>	Rektor
5	<p>Åpningsfesten for uteområdet.</p> <p>Her ble det flere alternativ siden det ikke er 100% sikkert at prosjektet er ferdig til den</p>		

## Referat SMU Førde Barneskule



	<p>10.nov. Rektor la frem en mulighet for å vente til våren. Festen er avhengig av at alt er ferdig og vi legger opp en enklere markering enn først tenkt. Et juletre og tenning av det sammen med åpningsmarkering. 1. desember kl 17-19, m/enkel servering av gløgg og pepperkaker. Skulemusikken blir invitert.</p>	<p>Skolen ordner med juletre og plassering av dette. Tar kontakt med FAU ved behov.</p>	<p>Rektor</p>
<b>6a</b>	<p><b>FAU sine 3 arbeidsgrupper:</b>  a)) Skulemiljø gruppen:  Gruppen diskuterte: Lekse, leksehjelp, lekseplaner. Viktig med god informasjon fra skole til foreldre, må vurdere hva som kan forbedres. Saker til SMU, hva er rutinene for leksehjelp. Burde dette gjøres likt på alle skoler? Burde flere prosesser vært styrt ovenfra. (Samkjøring på kommunalt nivå)  Gruppen er ansvarlig for at 2 representanter er med på SMU møter, men bestemmer selv hvilken innbyrdes rulling de har.  For alle gruppene vil det bli videre møter og arbeid for å følge opp arbeidspunkter mot sine ansvarsområder.</p>	<p>SMU møte 2. november</p>	<p>Foreldre-kontakter for neste SMU:  Therese og Marita</p>
<b>6b</b>	<p>b) Skuleveg  Diskusjon om skulevegen i anleggsperioden (Hafstadhagen, Kyrkjevegen og Angedalsvegen)   Kyrkjevegen/Angedalsvegen kan gjerne samarbeide med FUSK, og vi etablerer kontakt med dem for å se om de har representanter som følger opp dette. Gruppen innhenter status på fremdriftsplan, siden risikoen er avhengig av når på året det blir jobbet med de ulike tiltakene. Gunvor etablerer kontakt med FUSK ang samarbeid med dei. Trygve ser på framdrift osv i Kyrkjevegen/Angedalsvegen.   Kryssing av vei ved Bunnpris på Bruland, kan vi gjøre mer for å sikre at området er godt nok opplyst? Sandra undersøker litt om dette.   Kryssing av E39 ved Lysthaugen, vi innhenter status og vurderer om vi kan spille inn noen tiltak. Kay Arne ser på dette tiltaket i Førdepakken.</p>	<p>Gruppa består av Gunvor, Trygve, Kay Arne, Sandra og Solveig.   Vi har oppretta Messenger-gruppe der vi kan halde kontakta.</p>	<p>Gunvor</p>

## Referat SMU Førde Barneskule



	<p>Hva er planene for Førdepakken/Førdehuset/bussparkering, vi innhenter informasjon og vurderer om vi skal gi innspill. Solveig ser på dette.</p> <p>Dersom noen andre har andre punkter/områder med stor risiko, så gi beskjed til FAU representanter i klassen, slik at vi kan gjøre en vurdering.</p>		
<b>6c</b>	<p>c) Uteområdet</p> <p>Videre dugnad på uteområdet (for dette skoleåret):</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Paviljongen, jobbe videre med å ferdigstille</li> <li>2. Sjekker om det er mulig å sprøyte vann for is i ballbingen.</li> <li>3. Nye apparater, sjekker muligheter for å søke midler.</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Jan-Erik</li> <li>2. Renate Kvalstad og Dagfrid Vallestad</li> <li>3. Øyvind Korsøen og Hilde Therese Nordberg</li> </ol>	
<b>7</b>	Fastsette neste møte-dato:	7. desember kl 17:30-19:00.	
<b>8</b>	<p>Eventuelt;</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● svømming blir utsatt til senere møte.</li> <li>● bøker ikke i henhold til læreplan</li> </ul>	Må utsettes til neste møte	